

## 最新消息

外來人口持新式統一證號辦理顧客資料變更說明如下：

(一)中華民國內政部移民署自 110 年 1 月 2 日起，辦理外來人口「新式統一證號」換發作業。

(二)辦理顧客資料變更方式如下：

1.請存戶本人(外來人士)攜帶新式居留證至本社鄰近分社辦理資料更新。

2.請存戶自行下載附件「客戶基本資料單」、「顧客基本資料登錄/刪除/變更/查詢單」，蓋妥原留印鑑並檢附新式居留證影本，以郵寄方式寄送原開戶分行辦理資料更新。

(三)如果有申請網路銀行，因本社網路銀行須重新申請並領取密碼通知函，敬請您攜帶最新證照正本，至開戶分社辦理新式外來人口統一證號資料變更事宜。

(四)改號後建議同步更新相關資訊予撥薪雇主、證券公司、公共事業費機關、稅捐機關…等單位，以利該單位更新資訊並順利依您與該單位之約定完成入扣款項。

(五)提醒您，本年度所得稅結算申報期間將屆，請您注意申報之統一證號與金融機構留存之證號是否相符，以免影響自身權益。

(六)如有相關問題，請洽服務專線：(082)325261 分機 110

## Instructions on changing personal information for foreign nationals with new UI No.:

1.The replacement of New UI No. for foreign nationals is available at the National Immigration Agency, starting from January 2,2021.

2.Instructions on changing client information are as follows :

(1)Come in person with new validity Alien Resident Certificates(ARC) to our branches for applying personal information update.

(2)Using the method of e-mail application , please download “ client information sheet” and ” costomer information register/delete/modify iInquiry form” as the attachment.

Please stamp the document with the seal that certified by the account-opening brench , attached with the copy of new validity Alien Resident Certificates , and send to our brench where the account is opened.

3.To the costomer who had applied the E-Bank service, for the reason that re-apply sequence is required, please come to our brench in person with the original new validity Alien Resident Certificates and apply for personal information update.

4.The symmetrical update of personal information at the employer, securities company, public utility expenses institution and tax authorities after changing the New UI No. is recommended. For that the institution will be able to update the original contract and provide the credit&deduction service as usual.

5.It' s also reminded that the deadline of the statutory period of income tax settlement is approaching. Please check whether the UI No. that used at Financial institutions match or not, for your personal rights and interests.

6.For further information, please call our service hotline (082)325261#110.

**金門縣信用合作社**  
**外來人口變更統一證號申請書(非臨櫃版)**  
REPLACE UI NO. APPLICATION FORM FOR FOREIGN NATIONALS

一、基本資料 Customer Information

戶名 Name of account			
舊式統一證號 Original UI No.		新式統一證號 New UI No.	
出生日期 Date of birth		電話 Phone	

二、檢附資料 Proof of residency document containing an ID photo and the new UI No.

正面黏貼處	反面黏貼處
-------	-------

此致

金門縣信用合作社

申請人  
Name of account :  
(sign or seal)

中 華 民 國                      年(Y)/                      月(M)/                      日(D)

註：1.申請人填寫完畢後可傳真或郵寄至本社任一營業單位。  
2.本申請書保存期限 15 年。

---

主管

經辦